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Zápis z 89. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 9.1.2025 

Přítomni: J. Bielčíková, P. Bydžovský, J. John, J. Kameník, O. Lebeda, P. Lukáš,
A. Macková, O. Svoboda, V. Wagner

Přítomni on-line: P. Chaloupka

Omluveni: J. Chýla, P. Cejnar 

Hosté: J. Adam, M. Fikrle, V. Jakubský, F. Křížek, I. Krausová, A. Kugler, J. Mareš,
T. Matlocha, J. Mrázek, V. Havránek, K. Pachnerová-Brabcová, M. Schäfer,
D. Vénos, D. Zákoucký

Jednání bylo zahájeno v 9:15 a probíhalo hybridně – prezenčně i on-line přes platformu ZOOM. 

Prezenčně jednání Rady proběhlo v zasedací místnosti ÚJF v Řeži. Jednání Rady řídil předseda 
rady Vladimír Wagner. 

Program: 

1. Schválení programu

2. Kontrola a schválení posledního zápisu Rady

3. Proběhlá jednání per-rollam

4. Volby do orgánů AV ČR, informace o plánovaném shromáždění vědeckých pracovníků
ÚJF AV ČR

5. Výběr nejlepších výsledků do výroční zprávy ÚJF

6. Zpráva o průběhu setkání Mezinárodního poradního sboru (MPS)

7. Návrh projektu Lumina Quaeruntur

8. Různé: projednání vymezení se proti spolupráci s SÚJV Dubna uváděné v jejich
tematických plánech, 70. výročí ÚJF, zpráva o výběru nového loga

Ad 1) Schválení programu 

Předseda Rady V. Wagner přednesl program jednání Rady a tento program byl Radou při 
hlasování jednomyslně schválen. 

Závěr: Program byl schválen jednomyslně všemi přítomnými členy Rady. 

Ad 2) Kontrola a schválení posledního zápisu Rady 

Předseda Rady V. Wagner informoval členy Rady, že k zápisu z posledního jednání Rady 
neobdržel žádné připomínky a zápis je vyvěšen na webu ÚJF. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 
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Ad 3) Proběhlá jednání per rollam 

Předseda Rady V. Wagner informoval členy Rady o jednáních per-rollam konaných od 
posledního zasedání Rady: 

- Aktualizace vnitřního mzdového předpisu – finální projednání 
- návrhy ESA projektů – I. Ambrožová, O. Zahradníček  

Závěr: Rada per-rollam projednala všechny tři předložené záležitosti. K proběhlým per-rollam 
jednáním nebyly dále vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Ad 4) Volby do orgánů AV ČR, informace o plánovaném shromáždění vědeckých pracovníků 
ÚJF AV ČR 

Ředitel O. Svoboda informoval o volbě do Akademické a Vědecké rady AV ČR, která proběhne 
18. 3. 2025 na Sněmu AV ČR. Lhůta na nominace kandidátů do obou rad běží do 17. 1. 2025. 
Na pondělí 13. 1. 2025 je svoláno shromáždění vědeckých pracovníků ÚJF a následně je 
plánována elektronická volba v termínu 14. – 16. 1. 2025 – vyjádření podpory jednotlivým 
kandidátům, jejichž podklady byly dostupné na intranetu AV ČR nejpozději pět dní přes 
shromážděním, tj. ke středě 8. 1. 2025.  

O. Svoboda dále navrhl Radě tři členy volební komise ke schválení – M. Fikrle, M. Schäfer a 
R. Mikšová.  

Závěr: Členové Rady vzali na vědomí přednesené informace a jednohlasně odsouhlasili složení 
volební komise.  
 

Ad 5) Výběr nejlepších výsledků do výroční zprávy ÚJF  

Vědecký tajemník J. Kameník představil 5 vybraných nejlepších výsledků z 12ti navržených. 
Předvýběr proběhl za účasti ředitele O. Svobody, zástupkyně ředitele A. Mackové, vědeckého 
tajemníka J. Kameníka a předsedy Rady V. Wagnera. V. Wagner otevřel diskuzi, zda 
vyměnit/nahradit vybraných 5 článků za jiné či ponechat stávající výběr 

Závěr: Rada se shodla na hlasování o výsledku v pondělí 13. 1. 2025 elektronicky – emailem. 
Rada požaduje změnu prezentace a výběru a to způsobem: poslání podkladů předem, kvůli 
dostatečnému času k prostudování.  

Ad 6) Zpráva o průběhu jednání Mezinárodního poradního sboru  

Zástupkyně ředitele A. Macková informovala o programu Mezinárodního poradního sboru, 
který proběhl 21. – 22. 11. 2024. MPS vyjádřil podporu ÚJF v průběhu nadcházejícího 
hodnocení, v průběhu února obdrží členové MPS podklady pro první fázi hodnocení – vybrané 
publikace včetně zdůvodnění a doplňujících informací. MPS bude přizván i ve druhé fázi 
hodnocení.  

Závěr: Rada vzala na vědomí. 
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Ad 7) Návrh projektu Lumina Quaeruntur – Dr. Giovanni Cecio 

Dr. Giovanni Cecio přednesl chystaný návrh projektu do AV ČR výzvy Lumina Quaeruntur, 
včetně plánovaného rozpočtu. Projekt bude Radě zaslán k finálnímu projednání přibližně 
v polovině února, po finalizaci návrhu. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

 

Ad 8) Různé 

- Ředitel O. Svoboda přednesl Radě návrh na vymezení se proti spolupráci s SÚJV Dubna 
uvedené v tematickém plánu pro rok 2024 i 2025. J. Bielčíková informovala Radu, že 
toto téma bylo otevřeno i na mezinárodní radě CERNu ukrajinskou delegátkou a 
v plánu je uvedena i řada jiných institucí z ČR. Předseda Rady V. Wagner navrhl, aby 
vedení ÚJF sepsalo dopis do SÚJV Dubna na jednotlivé skupiny a vymezilo se proti 
uvádění v jakýchkoli dokumentech.  

- Výročí 70. let založení ÚJF – J. Kameník stručně informoval přítomné o probíhajících 
přípravách na oslavy 70. výročí založení ústavu, J. Dobeš koordinuje vzpomínkovou 
publikaci shrnující vývoj v ÚJF v posledních 20ti letech.  

- Logo ÚJF – ředitel O. Svoboda prezentoval hlasování vědeckých pracovníků o podobě 
nového loga ÚJF a představil vítěznou variantu. Vítězný návrh bude nadále 
rozpracován do grafického manuálu.  

Závěr: Rada vzala na vědomí všechny přednesené body. 

 
 

Jednání Rady bylo ukončeno v 11:15 hodin. 

 

Zapsala: K. Černá       Ověřil: Vladimír Wagner 


